
Zápis č. 1/2019 
ze zasedání zastupitelstva obce Herink, konané dne 22. 1. 2019 

 

Čas konání: 
od 18:32 hod. do 19:57 hod. 

 

Přítomni: 
Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Attila Szűcs (Odchod 19:41), Jana Šteffelová, 
Jitka Schwarzmayerová, Zdeněk Zachař 
 

Nepřítomni: 
omluven: Martin Richter 
neomluven: nikdo 
 

Předsedající: 
Karel Zeman – starosta obce 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
1. Přivítání a zahájení 
Starosta obce přivítal zastupitele a zahájil zasedání zastupitelstva obce č. 1/2019 v 18:32 hodin. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
 
Zapisovatelem zápisu byl určen p. Karel Zeman. Ověřovateli zápisu byli navrženi p. Martin Havlíček a p. Zdeněk 
Zachař.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce určuje zapisovatele zápisu p. Karla Zemana a volí ověřovatele zápisu p. Martina Havlíčka a 
Zdeňka Zachaře. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Jitka 
Schwarzmayerová, Zdeněk Zachař 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2019/2 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
3. Schválení programu jednání zastupitelstva obce 
 
Program jednání:  
 
1. Přivítání a zahájení 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
4. Vyhodnocení ankety SMS 
5. Projednání vyhlášení dotačního programu  
6. Zpráva o provedení kontroly finančním výborem 
7. Projednání výměny podlahové krytiny v budově OU 
8. Různé 
 



Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program.  
 
Hlasování: 
Pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Jitka 
Schwarzmayerová, Zdeněk Zachař 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2019/3 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
4. Vyhodnocení ankety SMS 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
15. 1. 2019 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta předložil výsledky proběhlé ankety, z níž vyplývá, že většina respondentů projevila zájem o zasílání SMS. 
P. Zachař navrhl, aby v případě dalších anket, byly anketní lístky roznášeny i do schránek, a to z důvodu oslovení 
většího počtu respondentů. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi zajištění služby rozesílání SMS týkajících se provozu obce pro občany obce 
Herink. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Jitka 
Schwarzmayerová, Zdeněk Zachař 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2019/4 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
5. Projednání vyhlášení dotačního programu 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
15. 1. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta předložil návrh na vyhlášení dotací pro spolky zabývající se činností v oboru sportu a kultury určené pro 
obyvatele obce Herink za stejných podmínek jako v uplynulém roce. Navrhl, aby bylo na dotace uvolněno 
60 000,- Kč. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s vyhlášením dotačního programu pro sport a kulturu v celkovém objemu 60 000,-  
Kč. 
 
Hlasování: 



pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Jitka 
Schwarzmayerová, Zdeněk Zachař 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2019/5 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
6. Zpráva o provedení kontroly finančním výborem 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
15. 1. 2019 
 
Předkladatel: 
Tomáš Brhel 
  
Diskuze: 
Předseda finančního výboru předložil zprávu o kontrole přidělených dotací spolkům v roce 2018 a konstatoval, 
že oba spolky vyúčtovaly dotace v souladu s uzavřenou veřejnoprávní smlouvou. 
 
Zastupitelstvo bere zprávu na vědomí 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
7. Projednání výměny podlahové krytiny v budově OU 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
15. 1. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta navrhl provést výměnu podlahové krytiny v prostorách kanceláře OÚ a zasedací místnosti. Návrh 
zdůvodnil již značným opotřebením stávající krytiny. Dále informoval, že v rámci výměny počítá i s výmalbou a 
drobnými opravami, které provedou zaměstnanci obce. Dále předložil tři nabídky, které byly vypracovány již 
v červnu 2018. Zastupitelé se shodli na potřebě aktualizace těchto nabídek. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s výměnou podlahové krytiny, dle nejlevnější nabídky, maximální cena nepřekročí 
210 000,- Kč, vč. DPH. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Attila Szűcs, Zdeněk Zachař, Jana 
Šteffelová 
proti: nikdo 
zdržel se: Jitka Schwarzmayerová 
 
Usnesení č. 1/2019/7 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
  



15. Různé 
 
Byl vznesen dotaz z řad občanů na příspěvky pro vybrané skupiny obyvatel schválené na minulém ZO a vznesena 
pochybnost o jejich účelnosti. Také bylo poukázáno na skutečnost, že vyčlenění určité skupiny dětí může být 
chápáno jako diskriminační. Dále byl vznesen dotaz, zda by nebylo účelnější tyto prostředky použít na zajištění 
dopravní obslužnosti v obci. Zastupitelstvo diskutovalo problematiku dopravní obslužnosti. Starosta informoval 
o detailech problematiky úprav spojů příměstské dopravy a vysvětlil všechny problémy, které brání rozšíření 
počtu spojů. Největším problémem jsou finanční nároky, kde rozšíření jednoho spoje oproti stávajícímu stavu 
činí cca: 15 000,- Kč/rok/na jeden kilometr a rozšíření počtu spojů nebo zavedení nové linky přesahuje finanční 
možnosti obce. 
 
Dále byl vznesen dotaz na zimní údržbu. Starosta informoval, že díky navýšení počtu zaměstnanců se provádí 
údržba i v nočních hodinách, nicméně uklízet sníh dává smysl až po spadu. Dále informoval, že již byla objednána 
komunální technika, která údržbu obce ještě více zefektivní. Nová technika bude k dispozici nejdéle v měsíci 
únoru. 
 
P. Šteffelová vznesla dotaz, zda již byly podepsány smlouvy na realizaci zeleně na nově budované návsi a na 
převzetí veřejného osvětlení v lokalitě OPTREAL III. Starosta informoval, že obě smlouvy jsou již připraveny a 
zatím nebyly podepsány ze strany dodavatele.  
 
 
 
Zápis vyhotoven dne:                                                                                                                                                                                                                      
23. 1. 2019 
 
Zapsal: 
Karel Zeman:   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Zdeněk Zachař:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Martin Havlíček:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
 
Starosta obce: 
Karel Zeman:    . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 


